
 کرج- فلاحی،خبرنگاراقتصادسرآمد-
عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی البرز 
با تاکید بر اهمیت تمرکز بر تولید بدون کارخانه گفت: 
نیاز است که به نام شــرکت های دانش بنیان برندهای 
مختلفی ثبت شــود و ظرفیت خالی کارخانه ها برای 
توســعه فعالیت های تولیدی این مجموعه ها مورد 

استفاده قرار گیرد.
رحیم بنامولایی در اجلاس سراسری مدیر موفق سال 
۱۴۰۱ که با رویکرد مدیریت نوین در توسعه برند در 
مرکز همایش های بین المللی صداوســیما در تهران 
برگزار شد، اظهار کرد: در ساختار اقتصادی واژه هایی 
مانند تکنولوژی، تولید و برند هر کدام تعاریف خاص 
خود را دارند و با علم به این تعاریف و البته تکیه بر دانش 
روز تمامی این بخش ها در کشورمان فعالیت دارد که 

البته با تغییراتی مثبت و رو به رشد همراه بوده است.
وی با تاکید بر اهمیت توجه بــه ظرفیت نیروی های 
تحصیل کرده در کشور گفت: برای اســتفاده از این 
پتانسیل باید در هر استان شهر ک های تحقیقاتی در کنار 
شهرک های صنعتی ایجاد شود و بر اساس ظرفیت های 
موجود در شهرهای مختلف برنامه ای ۱۰ ساله برای 

صنایع تعریف شود.
عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی البرز با اشاره به 
وجود بیش از ۹۰۰ شــهرک صنعتی و استقرار حدود 
۹۰ هزار واحد صنعتی در این بخش ها افزود: بیش از 
۸۶ هزار از این واحدهای تولیدی و صنعتی را بنگاه های 
کوچک و متوسط اقتصادی)SME( تشکیل می دهند 

که نیاز به حمایت دولت دارند، در غیر این صورت دچار 
ورشکستگی می شوند.

وی در ادامه با اشاره به مشــکلات متعدد پیش روی 
فعالیت برندهای مختلف تولیدی و صنعتی کشــور 
عنوان کرد: یکی از این موارد تاکید دولت بر تعیین قیمت 
تولید کننده و مصرف کننده است که یک مانع جدی بر 

سر راه برندها در امر تولید است.
بنامولایی بــا این توضیح که تنهــا ۱۵ درصد اقتصاد 
کشور در دســت بخش خصوصی است، اضافه کرد: 
از درآمد ســالانه ۹۰ تا ۱۰۰ میلیارد دلاری کشور در 
حوزه صادرات حدود ۱۰۰ میلیارد دلار از آن فعالان 

بخش خصوصی است، حدود ۳۰ تا ۳۵ میلیارد دلار 
به مجموعه های خصولتی اختصاص دارد و باقی آن 
درآمدهــای حاصل از فروش نفت و فــرآورده های 

آن است.
وی با اشــاره به اهمیت تغییر دیدگاه هــای مدیران 
برندهای دولتی و صنعتی بر اســاس پیشرفت علم و 
تکنولوژی به منظور مقابله با عوامل بیرونی در دنیا افزود: 
افزایش شهرت سازی، بالابردن اعتماد عمومی و بهره 
وری سازمانی از جمله این موارد مهم و ضروری است، 
از دیگر مسائل مورد توجه این است که هر مدیر طی 
فرآیند یکساله تولید به ۷درصد سود حاصل از فروش 

دست باید. عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی البرز با 
اشاره به بی توجهی به وضعیت شهرک های صنعتی در 
کشور گفت: یکی از این موارد عدم اختصاص سهم 
۷/۲ تولیدکنندگان در پرداخت عوارض ارزش افزوده 
به تامین زیرساخت ها از جمله نوسازی، بازسازی و 

جدول بندی خیابان ها در شهرک های صنعتی است.
رئیس اتاق مشــترک بازرگانی ایران و لهستان عنوان 
کــرد: دم نوش ها و دیگر تولیــدات گیاهی صادراتی 
ایران جایگاه خوبی در بازار لهســتان دارد، با توجه به 
چنین ظرفیت های مناسبی باید برنامه ریزی درستی 
به منظور توسعه صادرات توسط نهادهای موثر بخش 
خصوصی مانند اتاق های بازرگانی و تشکل های بخش 
خصوصی انجام شود وی در بخش دیگری با تاکید بر 
انجام فعالیت های حمایتی از شرکت های دانش بنیان به 
منظور حضور موثر در عرصه های رقابتی دنیا عنوان کرد: 
در این زمینه باید بر روی تولید بدون کارخانه متمرکز 
شــویم، نیاز است که به نام شــرکت های دانش بنیان 
برندهای مختلف ثبت شود و ظرفیت خالی کارخانه ها 
برای توسعه فعالیت های تولیدی این مجموعه ها مورد 

استفاده قرار گیرد.
بنامولایی ادامه داد: هنر مدیریت این است که با کمک 
دانش و سرمایه شرکت های توانمند مانند دانش بنیان ها 
و استارت آپ ها تولید تقاضا محور صورت گیرد، اما 
متاسفانه درحال حاضر خیلی از مدیران ایرانی هنوز 
تولید ســنتی دارند که موجب بروز مشکل در تامین 

مواد اولیه است.
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احداث پست برق و خطوط ارتباطی 132 کیلو ولت در شهرک های صنعتی سیرجان 2 و جیرفت 2

 کرمان-فرسنگی،خبرنگاراقتصادسرآمد-در راستای مصوبات سفر ریاست جمهوری تفاهم نامه ای با موضوع احداث پست برق و خطوط ارتباطی ۱۳۲ کیلو ولت در شهرک های صنعتی 
سیرجان ۲ و جیرفت ۲ فی مابین شرکت شهرک های صنعتی  شرکت برق منطقه ای و سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان کرمان منعقد گردید.  حسین میجانی اعلام کرد : با اشاره به 
برنامه ریزی های صورت گرفته برای احداث پست های برق شهرک ها و در راستای مصوبات سفر ریاست محترم جمهور و به منظور توسعه و ایجاد زیر ساخت های تامین برق در شهرک های صنعتی 
سیرجان ۲ و جیرفت ۲ تفاهم نامه ای با موضوع احداث پست برق شهرک صنعتی ۱۳۲ کیلو ولت جیرفت با مبلغ ۲۰۰۰ میلیارد ریال ، احداث خط دو مداره ۱۳۲ کیلو ولت شهرک صنعتی سیرجان به مبلغ 
۸۳۰ میلیارد ریال و احداث پست شهرک صنعتی سیرجان و دوفیدر ۱۳۲ کیلو ولت به مبلغ ۲۲۶۰ میلیارد ریال فی مابین شرکت شهرک های صنعتی کرمان ،برق منطقه ای و سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
استان  کرمان منعقد شد . وی افزود : تامین کلیه انشعابات از جمله آب ، برق ، تلفن و گاز مورد نیاز پست های برق موصوف ، احداث جاده دسترسی مناسب با پست برق و همچنین مشارکت در تامین 

بخشی از منابع مالی مورد نیاز به میزان ۳۰ درصد برای ایجاد زیرساخت های لازم به منظور تامین برق  نیز از تعهدات شرکت شهرک های صنعتی در اجرای این تفاهم نامه می باشد .

عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی البرز در اجلاس سراسری مدیر موفق مطرح کرد؛

 بهره برداری از ظرفیت خالی کارخانه ها برای توسعه 
فعالیت های دانش بنیان

معاون اجرایی رئیس جمهور:

مرکز جامع سرطان همدان ۵۵ درصد پیشرفت فیزیکی دارد

ایران زمین 7اخبار 7ایران زمین ایران زمین

افزایش نظارت ها بر چرخه توزیع دارو ها در استان یزد
یزد –علی احمدیان،خبرنگاراقتصادسرآمد-سرپرست دانشگاه علوم پزشکی یزد:توزیع 

عادلانه و نظارت مستمر بر چرخه عرضه دارو در استان یزد افزایش می یابد.
دکتر خطیبی در بازدید سرزده از داروخانه های مهریز گفت:هرچند که کمبود بعضی 
آنتی بیوتیک ها محسوس می باشد، اما کمبود شدید دارو در استان یزد نداریم و با کمترین 
مشکل در استان یزد مواجه هستیم.افزایش نظارت ها بر چرخه توزیع دارو ها در استان یزد
وی ادامه داد:وضعیت دارو در استان یزد نسبتأ مطلوب می باشد و دارو های آنتی بیوتیک به 

طور مرتب و محدود برای رفع نیاز مردم در داروخانه ها توزیع می شود.
دکتر خطیبی بیان داشت:زنجیره توزیع دارو در استان یزد هم بسیار مهم و حیاتی و هم 
نیازمند عزم جدی همه شرکت ها می باشد و پیگیری جهت رفع کمبود های دارویی در 

استان یزد نیز همچنان ادامه دارد.
وی در ادامه اظهار داشت:بازدید های سرزده از طرف کارشناسان معاونت غذا و دارو از 

داروخانه های استان یزد نیز انجام می شود

  پایان جشنواره فرهنگی ورزشی جام وقف
 در آذربایجان شرقی

تبریز-امیدمحمدزاده،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل اوقاف و امور خیریه آذربایجان 
شرقی از پایان جشنواره فرهنگی ورزشی جام وقف در استان و تجلیل از نفرات برگزیده 

خبر داد.
،حجت الاسلام دکترسید شــهاب الدین حســینی در گفت وگو با خبرنگاران افزود: 
جشنواره فرهنگی ورزشی جام وقف امسال برای اولین بار در استان با شرکت ۴۰۰ شرکت 

کننده در هشت رشته ورزشی برگزار شد.
وی گفت: هدف از برگزاری این جشنواره تبیین و شناساندن عرضه های مختلف علمی، 

فرهنگی، و اجتماعی سنت حسنه وقف و ترویج آن در جامعه بود.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه آذربایجان شرقی همچنین از برگزاری مسابقات فوتسال 

وقف در دهه فجر امسال خبر داد.

 از سوی رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي آذربایجان شرقي؛
جزئیات تدوین برنامه هفتم توسعه کشور  تشریح شد

تبریز-امیدمحمدزاده،خبرنگاراقتصادسرآمد-رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي 
آذربایجان شرقي، با حضور در مستند افق توسعه شبکه سهند به تشریح جزئیات تدوین 

و مهمترین ویژگي هاي برنامه هفتم توسعه کشور پرداخت.
، محمد فرشــکاران اظهار داشــت: برنامه هفتم توســعه کشور بیشــتر متمرکز به 
مسئله محوري و موضوع محوري است؛ یعني از حکم محوري خارج مي شود. در واقع 
موضوعات و مسائل به شکل خاص تبیین مي شــود تا به راهبردها و روش هایي که 

بتواند این اهداف را محقق سازد، دست یابیم.
وي افزود: اگر احکام برنامه هفتم در راســتاي تقویت تولید در حوزه هاي صنعت، 
کشاورزي و خدمات و به دست آوردن بازارها نباشد، حل مشکلات اساسي کشور 
میسر نخواهد شد و باید از ظرفیت هاي بخش خصوصي و توانمندي هاي مردم در 
حل مشکلات و موضوعات، ارائه خدمات بهتر، افزایش راندمان و ارتقاء بهره وري 

استفاده شود.
فرشکاران تصریح کرد: سیاست هاي کلي برنامه هفتم که تعیین کننده خط مشي اصلي 
تدوین آن خواهد بود از طریق مجمع تشخیص مصلحت نظام در چند محور مشخص 

و از سوي مقام معظم رهبري ابلاغ شده است. 
این مسوول ادامه داد: بر پایه سیاست هاي کلان ابلاغي برنامه هفتم باید بر موضوعات 
خاص و کلیدي تمرکز جدي شود و مهم ترین اولویت، ثبات اقتصادي است. پس از آن 
رشد اقتصادي با لحاظ عدالت اجتماعي مطرح مي شود. امنیت غذایي، صندوق هاي 
بازنشستگي و مسئله بسیار مهم آب، دیگر موضوعات کلیدي و شاکله برنامه هفتم را 

تشکیل مي دهند.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي آذربایجان شرقي تاکید کرد: براي تحقق اهداف 

کلیدي برنامه هفتم باید یک سري از موضوعات را حل یا تغییراتي را ایجاد کنیم. 
وي افزود: یکي از مباحث جدي براي ایجاد ثبات اقتصادي اصلاح ســاختار بودجه 
کشور، اصلاح نظام بانکي و بهبود فضاي کسب و کار است. در مورد بحث هاي مربوط 
به رشد اقتصادي عدالت محور هم ارتقاء بهره وري باید مد نظر باشد و سهم بهره وري 

نیروي کار و سرمایه را در تولید ناخالص داخلي به شکل واقعي بالا ببریم.

 راه اندازی دستگاه اسپکت سیتی در مرکز قلب مازندران
 تا پایان سال جاری

ساری –درخشنده،خبرنگاراقتصادسرآمد-در بازدید نماینده مردم ساری و میاندورود 
در مجلس شورای اسلامی و رئیس دانشــگاه علوم پزشکی مازندران از بخش های 
مختلف مرکز قلب مازندران بر تســریع در راه اندازی دســتگاه های سیتی آنژیو و 

اسپکت سیتی در مرکز قلب مازندران تاکید شد.
دکتر فرهاد غلامی رئیس دانشگاه علوم پزشــکی مازندران در بازدید از مرکز قلب 
مازندران و بخش استقرار دستگاه اسپکت سیتی این مرکز با تاکید بر اینکه مرکز قلب 
مازندران نه تنها به مردم استان بلکه به بیماران استان های همجوار نیز خدمات ارائه 
می دهد افزود: این مرکز باید به صورت کامل تجهیز گردد و در این راســتا به کمک 

خیرین نیازمند هستیم.
دکتر غلامی تاکید کرد؛ مرکز قلب مازندران به یک ساختمان متمرکز و مجهز نیازمند 
است و در صورتی که خیرین، زمین لازم را در اختیار دانشگاه علوم پزشکی مازندارن 
قرار دهند، جهت ساخت و تجهیز بیمارســتان جایگزین پیگیری های لازم انجام 

خواهد شد.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی مازندران ضمن موافقت با تخصیص اعتبار مورد نیاز 
جهت نصب دستگاه سی تی آنژیو و اسپکت سی تی به مرکز قلب مازندران، از تلاش 

های پزشکان، پرستاران، مدیران و کارکنان مرکز قلب مازندران تقدیر کرد.
دکتر بابایی نماینده مردم ساری و میاندرود در مجلس شورای اسلامی با اشاره به انجام 
پیگیری های لازم جهت تحویل دستگاه ســی تی آنژیو ۲۵۶ اسلایس به مرکز قلب 
مازندران در تماس با وزیر بهداشت و معاونین وی خواستار پیگیری موارد مطروحه 

در بازدید مشترک با رئیس دانشگاه علوم پزشکی مازندران شد.
گفتنی اســت مرکز قلب مازندران بعنوان تنها مرکز تخصصی قلب در استان با ۲۲۰ 
تخت مصوب و ۱۷۶ تخت فعال، دارای بخش های جراحی قلب، آنژیوگرافی اسکن 

هسته ای ICU ، CICU ، CCU و دیگر بخش های پاراکلینیکی می باشد .
گفتنی است در این بازدید که ۴ ساعت به طول انجامید از بخشهای آنژیوگرافی، اتاق 
عمل ، اورژانس ، بخش های بستری و محل نصب دستگاه های سیتی آنژیو و اسپک 

سیتی بازدید و از نزدیک در جریان اقدامات مرکز قرارگرفتند .

 به عنوان پیشتاز اقتصاد ایران انجام شد؛
 تقدیر معاول اول رئیس جمهور

 از مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه 

اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادســرآمد-معاون اول 
رئیس جمهور در آیین تجلیل از فعالان پیشــتاز اقتصاد ایران از 
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه اصفهان به عنوان یک مجموعه 
خوش حساب مالیاتی و خوشنام در عرصه اقتصاد و همچنین 

عملکرد شفاف این شرکت تقدیر کرد.
محمد مخبر، معاون اول رئیس جمهور، ضمن تقدیر از زحمات 
احسان خاندوزی طی یک سال گذشته، بیان کرد: وزیر اقتصاد خط 
سیر درستی را در جهت بهبود تعامل دولت و بخش خصوصی 
در پیش گرفته است. بزرگ ترین مشکل اقتصاد ما در حال حاضر، 
نه تحریم ها و نه مســائل مالی ، بلکه عــدم تقویت بهینه بخش 
خصوصی ست. از ابتدای انقلاب و از زمان جنگ تاکنون هرکجا 
که مردم پا به میدان گذاشته اند، مسیر به خوبی طی شده است اما 
متأسفانه تاکنون نتوانسته ایم در اقتصاد از پتانسیل بخش خصوصی 

به بهترین نحو استفاده کنیم.
مخبر اظهار کرد: حلقه مفقوده توســعه اقتصــادی عدم تعامل 
مناسب میان دولت و بخش خصوصی است همچنین بیش از 
۱۱۰ طرح اقتصادی به ارزش بیش از ۹۰ میلیارد دلار وارد مرحله 
اجرا و سرمایه گذاری شده است. معاون اول رئیس جمهور از عدم 
اعتماد متقابل میان دولت و بخش خصوصی به عنوان حلقه مفقوده 
توسعه اقتصادی کشور یاد کرد و گفت: بزرگترین مشکل اقتصاد 
کشور تحریم ها و کمبود منابع مالی نیست بلکه مشکل اساسی 
پیش روی اقتصاد کشور این است که از پیش از انقلاب اسلامی 
تاکنون نتوانسته ایم بخش خصوصی را آنطور که باید تقویت کرده 
و به میدان بیاوریم. احسان خاندوزی ضمن اشاره به فرایند اخذ 
مالیات در گذشته، بیان کرد: نظام پاداش و جزا نه تنها تاکنون به 
نفع تولیدکنندگان و فعالان اقتصادی نبوده، بلکه تسهیلگر فعالیت 
های سوداگری و مخل اقتصاد بوده است و باید این فرایند اصلاح 

شود تا مولدان اقتصادی ترغیب به فعالیت شوند.
وی افزود: فلسفه اصلی این گونه برنامه ها شناسایی و تشویق 
تولیدکنندگان است، چرا که از ابتدای دولت، رئیس محترم جمهور 

تاکید ویژه ای بر تسهیل و رونق بخش تولید داشته اند.
 

در ذوب آهن اصفهان با موفقیت انجام شد؛
به روز رسانی سیستم اتوماسیون کارگاه آماده 

سازی مواد آگلومراسیون 
 اصفهان-ســمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادســرآمد-عملیات 
بازسازی و به روز رسانی سیســتم اتوماسیون و مانیتورینگ و 
روشنایی اتاق فرمان OP-۲  کارگاه آماده سازی مواد اولیه در 
مدیریت آگلومراسیون با موفقیت اجرا شد و مورد بهره برداری 

قرارگرفت.
فرهاد شریعتی سرپرست کارگاه آماده سازی مواد اولیه مدیریت 
آگلومراسیون با اعلام این خبر به تشــریح این اقدام پرداخت و 
گفت: سیستم مانیتورینگ اتاق فرمان OP-۲ کارگاه آماده سازی 
مواد اولیه به دلیل عدم تسلط کافی اپراتور و جانمایی غیرمناسب 
و بعضاً کابل کشی های روی کار، مکرراً با قطعی سیستم مواجه و 
دارای مشکلات عدیده ای بود که به همین دلیل اصلاح و رفع این 
مشکل در دستور کار قرار گرفت. وی افزود: به منظور دسترسی 
بهتر و انجام کنترل دقیق اپراتور به فرآیند ارسال مواد آماده تولید و 
نظارت بر کلیه مسیرهای بارگیری و تجهیزات کارگاه ضمن حفظ 
پیشگیری از توقف مسیرهای بارگیری و مراحل ارسال مواد آماده 
تولید، اقداماتی از قبیل انتقال برق UPS، کابل کشی سلکتور، 
ایجاد و پیش بینی خطوط ارتباطی تلفن و دیسپاچری، کابل انتقال 
تصویر HDMI  جهت مانیتورهای larg screen  و همچنین 
نصب پریزهای مربوطه این تجهیزات در کمترین زمان ممکن 
انجام شد و مورد بهره برداری قرارگرفت. شریعتی خاطرنشان 
کرد: اضافه کردن splittor  بعد از خروجی تصویر KVMهای 
مربوطه جهت نمایش چند تصویر همزمان بر روی مانیتورهای 
بزرگ و کوچک از دیگر مزایای این طرح است و امیدواریم با 
همت و تلاش همکاران این واحد بهره برداری در آینده نزدیک 
این پروژه در دیگر اتاق فرمان های بخش اجراء شــود تا باعث 
ارتقاء و تحقق مدرنیزاسیون سیستم ها باشیم. وی تأکید کرد: در 
طی این مراحل روشنایی سقفی این کارگاه به پنل های روشنایی 

جدید مجهز و شدت نور آن استاندارد شد.

مدیرعامل گاز مازندران تاکید کرد؛
 ضرورت اجرای صحیح طرح ملی
 اصلاح و بهینه  سازی موتورخانه ها

ســاری –درخشنده،خبرنگاراقتصادســرآمد-مدیرعامل گاز 
مازندران در نشست با پیمانکاران بر اجرای صحیح طرح ملی 

اصلاح و بهینه  سازی موتورخانه ها تاکید کرد
در پی اجرای طرح ملی اصلاح و بهینه  سازی موتورخانه های 
واحدهای مســکونی و تجاری، دکتر قاســم مایلی رستمی با 
پیمانکاران اجراییِ این طرح، نشستی صمیمی برگزار و شخصاً 
به ارائه توضیحات لازم برای اجــرای هرچه بهتر این طرح در 
سطح استان پرداخت. وی اجرای این طرح را در راستای سیاست 
های شرکت ملی گاز ایران مبنی بر صرفه جویی در مصرف گاز 
و حفظ و صیانت از این نعمت خدادادی برای نســلهای آینده 
برشمرد و افزود: با اجرای این طرح مشترکین عزیز ۳ نوع خدمات 
رسانی مهم شــامل اصلاح و ترمیم عایق کاری، تنظیم مشعل 
و نصب سیستم ضد رســوب موتورخانه واحدهای تجاری و 
مسکونی را از نمایندگان شرکت گاز بصورت رایگان دریافت 
می کنند. مدیرعامل گاز استان اظهار داشت: صرفه جویی۱۰ تا ۱۲ 
درصدی مصرف گاز توسط هر مشترک دستاورد مهمی است که 
با اجرای طرح ملی و همسو با سیاست های مسئولیت اجتماعی 

بدست می آید.

اخبار

 همدان-فتانه ازانی، خبرنــگار اقتصاد 
ســرآمد - معــاون اجرایــی رئیــس 
جمهوردربازدید از مرکز سرطان همدان 
گفت: مرکز جامع سرطان ۵۵ درصد پیشرفت فیزیکی 
دارد، دارد و زیربنای این مرکز بیش از ۲۳ هزار مترمربع 
است و تکمیل پروژه به حداقل ۵۰۰ میلیارد تومان به 

غیر از تجهیزات برای تکمیل اعتبار نیاز دارد.
محســن منصوری در حاشــیه بازدید از مرکزجامع 
سرطان با اشــاره به گذشــت پنج ماه از سفر رییس 

جمهوروهیات دولت به استان همدان اظهار کرد: در 
این مدت بیش از ۱۲۰۰ میلیارد تومان منابع بابت پروژه 
های استان همدان به عنوان منابع قابل قبول برای شروع 

کار تزریق شده است.
وی با اشــاره به طرح انتقال آب اظهار کرد: با توجه به 
چالش سنگین همدان با دستور رئیس جمهور و کار 
جدی وزیر نیرو به طور موقت مشکل آب همدان رفع 
شــد اما برای تکمیل پروژه آب رسانی ۲۰۰۰ میلیارد 
تومان منابع نیاز است و برای رفع کامل مشکل آب در 

اسرع وقت ۴۰۰ میلیارد تومان تامین و در اختیار استان 
قرار می گیرد. معاون اجرایی رئیس جمهور با بیان اینکه 
دو پروژه مهم بیمارستانی شامل مرکز جامع سرطان و 
بیمارستان اکباتان در همدان وجود دارد، گفت: مرکز 
جامع ســرطان ۵۵ درصد پیشــرفت فیزیکی دارد و 
زیربنای این مرکز بیش از ۲۳ هزار مترمربع اســت و 
تکمیل پروژه به حداقــل ۵۰۰ میلیارد تومان به غیر از 
تجهیزات برای تکمیل اعتبار نیاز دارد. وی افزود: ۸۰ 
میلیارد تومان قبل از این سفر با دستور رئیس جمهور 
کمک شده بود و با توجه به برگزاری مناقصه تا پایان 
سال این مبلغ را ارتقا می دهیم و تا اسفندماه مبلغ مناسب 

دیگری در اختیار قرار می گیرد.
منصوری در مورد پروژه بیمارستان اکباتان همدان گفت: 
با همت مجموعه وزارت بهداشت بنا به صورت کامل 
اجرایی و عملیاتی شده است و موضوع تجهیزات باقی 
مانده بخشی از تجهیزات تامین شده با همت وزارت 
بهداشت و سازمان برنامه و بودجه این پروژه در کمتر از 

سه ماه آماده خدمات دهی می شود.
معاون اجرایی رئیس جمهور خاطر نشان کرد: امورات 
مصوبات سفر رئیس جمهور به خوبی انجام می شود 
و ما هم تمام ظرفیت خود را برای اجرایی و عملیاتی 
شدن تعهدات سفر رئیس جمهور به استان همدان به 
کار می گیریم.   وی ادامه داد: با توجه به تفاوت زمان سفر 
رئیس جمهور به استان های مختلف متفاوت بوده به 

طور طبیعی استانهایی که سفر زودتر بوده میزان جذب 
منابع بیشــتر بوده اما در همدان به نسبت زمان کوتاه 
گذشت سفر رییس جمهور منابع خوبی وارد استان شده 
است. استاندار همدان با اشاره به برنامه ها و بازدیدهای 
سفر معاون اجرایی رییس جمهور اظهار کرد: ابر پروژه 
آب رسانی با دستور رئیس جمهور از ابتدای سال آغاز 
شد و در بازدید امروز دستور خوبی برای تکمیل تصفیه 
خانه و بهره برداری از آن در کوتاهترین زمان ممکن 

صادر شد.
قاسمی فرزاد با اشاره به بازدید معاون اجرایی رییس 
جمهور از مرکز جامع سرطان خاطر نشان کرد که برای 

تامین اعتبار مالی این پروژه قول مساعد داده شد.
وی با یادآوری اینکــه پروژه تخریب و بازســازی 
بیمارستان اکباتان بیش از یک دهه طول کشید، گفت: 
ساختار و تشکیلات سازه ای پروژه تمام شده و محوطه 
ســازی و تجهیزات باقی مانده و با دستورات معاون 
اجرایی رییس جمهور بــزودی افتتاح و بهره برداری 
می شود. اســتاندار همدان اظهار کرد:سفر پرخیر و 
برکت رییس جمهور در شش مردادماه بیش از ۱۴ هزار 
میلیارد تومان مصوبات در برداشت و سفر منشا اثر و 

خدمات بسیار بود.
وی تاکید کرد که با رفع کامل مشــکلات مطرح شده 
در این بازدیدها تا پیش از دور دوم سفر رئیس جمهور 

طرح ها بهره برداری می شود.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز اعلام کرد؛

پرداخت بیش از 3 هزار و 470 میلیارد 
تومان تسهیلات رونق تولید

کرج-معصومه عینی،خبرنگاراقتصادســرآمد-مدیرکل 
صنعت، معدن و تجارت استان البرز  گفت: از ابتدای سال 
۱۴۰۱ تاکنون، از مجموع ۳۵۱ فقره درخواست تسهیلات رونق تولید که 
به بانک های استان معرفی شده اند، ۳۰۳ فقره با ارزش تسهیلات پرداختی 
بالغ بر ۳ هزار و ۴۷۰ میلیارد تومان عملیاتی شده است.  رامین ربیعی در 
نودمین جلسه کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان اضافه کرد: براساس 
گزارش ارائه شده از سوی بانک های عامل استان در همین مدت، ۲۱۸۰ 
فقره تسهیلات مستقیم نیز از محل منابع داخلی بانک ها به واحدهای صنفی 
و صنعتی استان که متقاضی تامین نقدینگی بوده اند پرداخت شده است که 
ارزش آن بالغ بر ۳۱ هزار و ۵۲۳ میلیارد تومان می باشد.  وی افزود: استان 
البرز طی سال های سه سال ۹۸، ۹۹ و ۱۴۰۰ و ۹ ماهه سال ۱۴۰۱، رتبه اول 
پرداخت تسهیلات رونق تولید در سطح کشور را به خود اختصاص داده 
است.  مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز اعلام کرد: در نودمین 
جلسه کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان البرز، مسائل و مشکلات 
۱۰ واحد صنعتی در حوزه پرداخت تسهیلات بانکی، استمهال تسهیلات 
دریافتی، مسائل مالیاتی، تامین برق و گاز و...، مطرح و مصوبات لازم جهت 
تسریع در امور واحدهای متقاضی به دستگاه های مسئول ابلاغ شد.  ربیعی 
در پایان تاکید کرد: از ابتدای امسال تاکنون، بیشترین مصوبات کارگروه 
تسهیل و رفع موانع تولید استان البرز در حوزه درخواست تامین سرمایه 
در گردش، استمهال بدهی بانکی، تامین سرمایه ثابت، امور مالیاتی، تامین 
اجتماعی، دستگاه های خدمات رسان همچون آب، برق، گاز، شهرداری 
و...، است که خوشبختانه با همکاری همه دستگاه های مسئول در استان، 

بیش از ۸۶ درصد مصوبات عملیاتی شده است.

سرپرست شهرداری هشتگرد تاکید کرد ؛ 

  تلاش شبانه روزی برای تحقق بودجه 
سال جاری  برای نوروز 1402 

کرج-فاطمه حسن آبی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مهندس 
پیام رئیسی سرپرست شهرداری هشتگرد گفت : تحقق 
بودجه سال جاری و آماده سازی شهر برای نوروز ۱۴۰۲ نیازمند تلاش 

شبانه روزی است
جلسه شورای معاونین شهرداری هشــتگرد به ریاست مهندس پیام 

رئیسی سرپرست شهرداری و با حضور معاونین برگزار شد .
سرپرست شهرداری در این جلسه با تشکر از زحمات معاونین ، مسئولین 
واحدها و کارکنان شــهرداری طی ماه های اخیر برای رفع نواقص و 
خدمت رسانی به شهروندان از اهتمام جدی مدیریت شهری برای تحقق 

بودجه مصوب سال جاری سخن گفت .
وی افزود : تکمیل پروژه های عمرانی و تحقق بودجه مصوب و ارتقاء 
خدمات به شهروندان نیازمندهمدلی و تلاش شبانه روزی که انتظار می 
رود با حمایت های رئیس و اعضای محترم شورای اسلامی شهر ، تلاش 

کارکنان و مشارکت شهروندان  این مواردمحقق گردد .
رئیسی به اهمیت ایام پیش رو به ویژه دهه فجر انقلاب اسلامی اشاره و 
خواستار بسیج تمامی امکانات و نیروی انسانی شهرداری برای مشارکت 
در برنامه های شهرستانی ، اجرای برنامه های فرهنگی و ورزشی و سایر 

برنامه ها و بزگداشت ایام گردید .
 وی در بخش دیگری از ســخنان خودبه با اشــاره به خدمات خوب 
شهرداری دربارش های اخیر و تسهیل درتردد شهروندان بر ساماندهی 
ستاد مدیریت بحران شهری تاکید کرد و و دستورداد تاکلیه امکانات و 
تجهیزات و نیروی انسانی شهرداری برای مواقع بحران آمادگی لازم 

را داشته باشند .

مدیرکل آموزش و پرورش استان:

12 هزار دانش آموز از باغ موزه دفاع 
مقدس همدان بازدید کرده اند

همدان-فاطمه دی آبادی،،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل 
آموزش و پرورش استان همدان گفت: به منظور ترویج فرهنگ 
ایثار و شهادت و آشنایی با رشادت های رزمندگان در هشت سال دفاع مقدس، 
نزدیک به ۱۲ هزار دانش آموز از ابتدای سال تحصیلی جاری تا کنون از باغ موزه 
دفاع مقدس همدان بازدید کرده اند. محمود نقوی درجلسه شورای فرهنگ 
عمومی استان اظهار کرد:اعزام دانش آموزان به مشهد مقدس و مناطق جنوب 
کشور یکی از مهمترین برنامه هایی است که در قالب اردوهای دانش آموزی 
برای نوجوانان استان برگزار می شود. وی اظهار داشت: بر اساس برنامه ریزی 
صورت گرفته، قراراست با ارائه راهکارهای موثر، دانش آموزانی که در معرض 
خطر آسیب های اجتماعی هستند را در قالب اردوهای دانش آموزی ، مراکز 
دینی و سایر نهادهای فرهنگی تاثیرگذار بیشتر آشنا کنیم تا زمینه کاهش این 
آسیب ها را فراهم کنیم. وی تصریح کرد: یک هزار مربی در سطح کشور در 
دوره های رشد و توانمند یابی مربیان اردوهای دانش آموزی شرکت کردند 
که از این تعداد ۲۱۰ مربی از استان همدان بودند. نقوی ادامه داد: ۸۰ میلیون 
تومان اعتبار برای برگزاری اردوی ارتقا و توانمدیابی مربیان هزینه شد و از ۲۱۰ 
مربی شرکت کننده، بین ۲۰ تا ۳۰ نفر انتخاب شدند تا در اسفند ماه اردوهای 
داخل استان برگزار کنیم. وی تاکید کرد: جشنواره آدم برفی جمعه گذشته با 
حضور ۱۰۰ خانواده در اردوگاه گنجنامه با حضور دانش آموزان و خانواده 
آن ها برگزار شد. مدیرکل آموزش و پرورش استان همدان افزود: جشنواره 
ساخت آدم برفی، روز جمعه هفته جاری نیز با حضور دانش آموزان دختر 
در اردوگاه های دانش آموزی گنجنامه، نصر و کیوارستان بر گزار می شود و 
به همه دانش آموزان دعوت شده لوح تقدیر و و به برگزیدگان هدیه نقدی 

اهدا می شود.
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